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Rozmawiano o obwodnicy
W Świętokrzyskim Urzędzie Wojewódzkim, pod przewodnictwem wojewody Józefa Bryka, odbyło się spotkanie w
sprawie planowanej obwodnicy Ostrowca Świętokrzyskiego w ciągu drogi krajowej nr 9 na odcinku Rudka –
Jacentów.

W dyskusji uczestniczyli posłowie Marzena Okła-Drewnowicz i Rafał Kasprzyk, wiceprezydent Ostrowca Świętokrzyskiego
Artur Łakomiec, wójt Gminy Bodzechów Jerzy Murzyn, przedstawiciele Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oraz
mieszkańcy. 

Przedmiotowy przebieg obwodnicy dotyczący budowy 13-kilometrowego odcinka drogi krajowej nr 9 objęty jest decyzją
środowiskową, wydaną 10 lat temu. Zakłada ona budowę dwóch węzłów drogowych (w Rudce i Miłkowie), dwóch skrzyżowań
(w Szewnej i Jacentowie), sześciu mostów, dwunastu wiaduktów, ekranów akustycznych, a także przejść dla zwierząt.
Budowa drogi wzbudza wiele kontrowersji wśród mieszkańców, m.in. ze względu na zmianę pierwotnego parametru
obwodnicy z dwujezdniowej na jednojezdniową.

Podczas spotkania w Świętokrzyskim Urzędzie Wojewódzkim w Kielcach mieszkańcy zwracali również uwagę, że
zabezpieczono pieniądze jedynie na wywłaszczenia i wyburzenia budynków, na samą zaś budowę środków jeszcze nie ma.

- Nie siedzimy w dwóch obozach. To nasza wspólna sprawa. My tu mieszkamy i zależy nam, aby inwestycja była
zrealizowana w sposób sensowny. W tym gronie musimy wspólnie pomyśleć, jakie kroki mamy podjąć, aby droga powstała i
była potrzebna – powiedziała poseł Marzena Okła-Drewnowicz.

W najbliższy czwartek, 25 stycznia o tej inwestycji debatować będzie Parlamentarny Zespół ds. Rozwoju Regionu
Świętokrzyskiego. Początek o godz.12.30 w sali im. Józefa Oleksego w Sejmie.
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